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Datum vergadering : 11 maart 2020 
 
 
Aanwezig 

Commissieleden:  
Leefbaar 3B : Marjolein Gielis, Don van Doorn 
VVD : Nathalie van Bakel, Ed van Santen, Edwin Vervaet 
CDA : Frans Ammerlaan, Terrence Buitendijk 
WIJ Lansingerland : Dianne van Heusen 
D66   : Brecht Weerheijm 
GroenLinks  : Marko Ruijtenberg, Anja de Geus 
PvdA   : Hamid Azzouzi 
 
Voorzitter  : Jan Pieter Blonk 
Commissiegriffier : Lianne van den Houten 
 
Burgemeester : Pieter van de Stadt 
 

Afwezig 
Leefbaar 3B : Johan Philippens 
CDA : Matthijs Ruitenberg 
WIJ Lansingerland : Petrine van Olst 
CU   : Jurjen Dieleman, Paul Lieverse 
PvdA   : Petra Verhoef 
D66   : Ineke den Heijer 

 
 

1. Opening en mededelingen voorzitter 
De voorzitter, om 20.00 uur: Hartelijk welkom. Ik heb een aantal mededelingen te doen. Er zijn nogal 
veel afwezigen. De heer Phillippens is afwezig, mevrouw Verhoef, de heer Lieverse, de heer Dieleman. 
Mevrouw Den Heijer komt later. Mevrouw Van Olst is ziek, maar daar wil ik iets over zeggen. Zij is 
geopereerd en ik denk dat we haar als commissie in ieder geval beterschap moeten wensen. De laatste 
mededeling betreft Lianne van den Houten. Sinds 2007 werkt ze bij de griffie, ze heeft ervaring in alle 
commissies, ook als waarnemend raadsgriffier. Vanaf begin van deze maand is ze vaste griffier van de 
commissie AB. Hartelijk welkom. Dat was het, ik ben niets vergeten.  
 

2. Insprekers 
De voorzitter: Er zijn geen insprekers.  
 

3. Vaststelling verslag vorige vergadering d.d. 15 januari 2020 
De voorzitter: er zijn geen wijzigingsvoorstellen binnen gekomen. Als dat klopt is het verslag vastgesteld.   
 

4. Vaststelling agenda en inventarisatie rondvragen 
De voorzitter: De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
Inventarisatie rondvraag: 
Er zijn geen rondvragen binnen gekomen.  
 

5. Bespreekpunten:  
De voorzitter: Er zijn geen bespreekpunten. Aanvankelijk stond er één op, maar die is doorgeschoven 
naar de vergadering van april.  
 

6. Stukken ter advisering aan de raad:  
 

6.a Aanvraag Rijksbijdrage opsporing conventionele explosieven 
De heer Van Santen, VVD: Alle gekheid op een stokje, en misschien dat één van de raadsleden mij dat 
antwoord kan geven dan hoeft de burgemeester dat niet te doen. Ik vroeg me af waarom dit nou een stuk 
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is, dat op de agenda staat. Wie kan er nou tegen zijn om geld te vragen aan het rijk ergens voor? Dat was 
eigenlijk mijn vraag. Als iemand van mijn collega’s het weet, dan hoor ik dat graag.  
 
Mevrouw De Geus, GL: Ik heb geen antwoord op die vraag, want dat weet ik niet. Ik heb gewoon een 
stukje voorbereid en dat wil ik graag even voorlezen. Jullie weten misschien dat afgelopen zondag de 
snelweg A1 tussen Deventer en Twello afgesloten was voor het verkeer, want de explosieven 
opruimingsdienst defensie heeft daar een V1 uit de Tweede Wereldoorlog ontmanteld. Het projectiel was 
eerder bij werkzaamheden in een grasland langs de A1 gevonden. Vanmiddag werden meerdere delen van 
deze bom in Lochem tot ontploffing gebracht. Het gaat totaal om 935 kilo in de komende 3 dagen. In de 
zomer van 2013 werd er hier langs de A12 in Moerkapelle ook een vliegtuigbom tot ontploffing gebracht. 
Dat was wel vlakbij Lansingerland. Dus dat hier ook iets ligt, is niet ondenkbaar. Het gaat mij in het 
stukje over de A1 vooral over ‘tijdens werkzaamheden aangetroffen’, want dat is waar het om gaat 
vanavond in de gevraagde beslissing. De aanvraag rijksbijdrage opsporing onconventionele explosieven. 
Bij grondroerende zaken met een verhoogd risico op het aantreffen van niet-ontplofte explosieven uit de 
Tweede Wereldoorlog wordt hier onderzoek naar gedaan. Lansingerland benadert dit proactief aan de 
hand van een risicokaart, gemaakt op basis van archief- en bureauonderzoek en opgetekend uit 
getuigenverklaringen. De burgemeester is verantwoordelijk voor de handhaving van de openbare en de 
veiligheid en treedt hierbij handelend op. Onze fractie is daar zeer tevreden over, over dit proactieve 
handelen, want het risico op ontploffing van zo’n projectiel is te hoog om te verwaarlozen. Daarom 
hebben wij hier verder ook geen opmerkingen over deze aanvraag. Ik kan nog wel de bedragen op gaan 
noemen, maar die kennen we allemaal, denk ik, wel. Dank u wel.  
 
De heer Azzouzi, PvdA: Vanuit de PvdA kunnen we instemmen met dit voorstel. Ik heb wel een vraag aan 
de burgemeester. In de bijlage staat ‘niet gesprongen explosieven’. Die is gedateerd van 2011. Wordt dat 
nog geactualiseerd? Ik zie daar bedragen en een reserve. Dat was mijn vraag. Dank je.  
 
Burgemeester Van de Stadt: Tegen de heer Van Santen kan ik zeggen: het staat expliciet in de wet dat 
het een bevoegdheid is van de raad, wat een besluit vraagt van de raad, dus in die zin moet het. Maar 
één van de zaken die ik graag na onze retraite ook hier in de raad ga voorstellen, is dat we ook 
zogenaamde hamerstukken gaan kennen voor de raad. We hebben vaker van dit soort formele besluiten, 
die door u genomen moeten worden. Die kan de griffier natuurlijk ook in één keer als hamerstuk 
doorgeleiden en dan is dat ook helder. Mevrouw De Geus, dank voor de steun. U zei nog iets over dat de 
kans dat er hier iets ligt groot. U heeft terecht Moerkapelle genoemd. Rond de A12, met name tussen 
Kruisweg en Moerkapelle, is heel veel gedumpt in de tijd van oorlog. Zeker, we hebben van die gebieden 
en die hebben we goed in kaart gebracht, waar het verhoogd is. En tegen de heer Azzouzi: er is geen 
actualisering gepland, maar ik vind het een goede opmerking. Ik beschouw het maar even zo, ik kan nu 
niet zeggen dat het hierop wordt geupdate, maar ik vind het wel een goede opmerking. Ik ga er even op 
terug komen in hoeverre deze nou nog actueel is en of er aanleiding is om hem te actualiseren. U zet me 
gewoon aan het denken.  
 
De voorzitter: Er is geen behoefte aan een tweede termijn. Dan ga ik ervan uit, dat dit een hamerstuk is 
voor de raad.  
 
 6.b Fractiegelden 2019 
De heer Weerheijm, D66: Ik kan dit niet voorbij laten gaan zonder er iets over te zeggen vanavond. Nee, 
inhoudelijk gezien natuurlijk gewoon prima, dat we verantwoording afleggen voor subsidie. Het is altijd 
goed dat we weer bonnetjes te zien krijgen, want dat doet je ook weer even helpen herinneren: van wie 
krijg ik nou nog geld. Ik zat dat thuis te bedenken en toen bedacht ik: ik krijg nog € 17,92 van mevrouw 
Den Heijer. Maar ja, die is er vanavond helaas niet. Maar daar wil ik het voor vanavond even bij houden. 
Dank u wel.  
 
De voorzitter: Verder niemand? Dan kan ik constateren dat dit als hamerstuk naar de raad gaat.  
 

7a. Actualiteiten uit het college 
Burgemeester Van de Stadt: Ik denk dat het goed is om even, nu we hier zijn, iets te zeggen over het 
coronavirus en wat te doen. Laat ik voorop stellen: u hoort liefst zo min mogelijk van ons. U krijgt in 
principe elke week een standaard update vanuit de veiligheidsregio. Die zal ik zelf aan u doorgeleiden, 
om niet alles volgens het systeem te doen één op één. Ik krijg hem doorgaans vrijdagmiddag binnen en 
dan krijgt u hem door, dan krijgt u één keer per week een overzicht van de laatste stand van zaken. Zelf 
wordt ik elke dag geïnformeerd door de veiligheidsregio in een memo, de laatste stand van zaken, 
maatregelen en dat soort zaken. Het wordt allemaal ambtelijk en in een werkgroep behandeld. In die zin 
loopt het mooi mee. Elke maandagochtend beginnen we de week in Rotterdam met het hele bestuur van 
de veiligheidsregio onder leiding van de regioburgemeester om alle melding te doen. Eén van de 
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afspraken die we daarin hebben gemaakt, is dat we als burgemeesters proberen zo min mogelijk te 
communiceren, zoals gezegd, in de zin van: het is geen crisis van ons. Het is een crisis van experts, 
medici. Die moet u vooral horen, dat zijn degenen die er verstand van hebben. Als wij daar doorheen 
gaan praten, ontstaat er eerder verwarring, dan duidelijkheid. Daar heeft de regioburgemeester toe 
opgeroepen en daar steun ik hem vol overtuiging in. Verder hebben we hier intern een werkgroep aan het 
werk. Zij bereiden van alles voor. Dat betekent dat we ons zelfs voorbereiden op sluiting van het 
gemeentehuis en dat soort zaken. De werkvloer wordt voorbereid om als dislocatie op te treden. We zijn 
druk bezig met thuis werken van medewerkers mogelijk te maken, want niet iedereen kan tegelijk thuis 
werken, want dat staat de server niet toe. Uitbreiding servercapaciteit. Alle nieuwe apparatuur zou 
geleverd worden in deze tijd, maar dat heeft vertraging opgelopen. Dat blijft ergens in China hangen. 
Wat er geleverd is, gaat vooral naar die medewerkers die cruciale functies hebben. Denk aan 
bevolkingszaken, administreren van geboorte- en sterftegevallen en dat soort zaken. Dat brengen we 
allemaal in kaart, zodat essentiële zaken ook door kunnen lopen bij de gemeente als we meer ziektes 
hebben. Het bedrijfscontinuïteitsplan is daartoe geactualiseerd en ook gedeeld met de veiligheidsregio. 
We hebben scenario’s in kaart gebracht van wat er zou kunnen gebeuren. Inmiddels hebben we sinds 
vandaag onze Brabantse medewerkers ook verlof gegeven om thuis te werken. Dat zijn er overigens nog 
acht, die helemaal vanuit Brabant hier dagelijks heen komen. De website houden we natuurlijk actueel. 
Daarop wordt vooral gewezen naar RIVM en GGD. Daar zitten de zaken. Ten aanzien van evenementen, 
waar nogal wat vragen over zijn, landelijk. Als veiligheidsregio hebben we een afwegingskader gemaakt, 
wat een houvast biedt voor de burgemeester om te besluiten of evenementen wel of niet door kunnen 
gaan, maar het blijft altijd lokaal maatwerk natuurlijk. Naar het laatste nieuws zijn er vier gevallen in 
onze gemeente, drie uit noord Italië en één via contact. Allemaal herleidbaar. In de veiligheidsregio zijn 
allen, behalve één, herleid tot de bron. Wat dat betreft kunnen we zeggen: het is nog steeds onder 
controle. Maar ik hoorde iemand zeggen: het is altijd onder controle, tot je de hoek omslaat, want dan 
sta je weer voor onverwachtse zaken. Het is dus waardevol tot dit moment, zal ik maar zeggen. Maar dan 
weet u: we zitten er bovenop, we zijn goed voorbereid als veiligheidsregio en als gemeente. Verder 
hopen we natuurlijk dat we het keurig in de hand houden. Dank u wel. 
 
De heer Van Santen, VVD: Ik had één vraag. Goed om te horen, trouwens, dit. U had het over het sluiten 
van het gemeentehuis, dat u zich daarop voorbereidt. U zult er ongetwijfeld aan gedacht hebben, maar 
hoe gaat dat dan als mensen al afspraken hebben hier om zaken te regelen et cetera? Hoe gaat de 
gemeente daar aan werken? Burgemeester Van de Stadt: Laten we er voorlopig van uit gaan, dat we het 
gemeentehuis niet gaan sluiten. Laten we daar even op hopen. Mocht het zover komen, kijk, we werken 
vooral op afspraken. Mensen zullen dan gebeld worden, afspraken worden verplaatst of uitgesteld. Dat is 
een afweging. Dat is één van die scenario’s, wat is spoedeisend, wat is niet spoedeisend? Daarom moet je 
ook weten welke medewerker, welke diensten perse moeten draaien. En waarvan kan je zeggen: komt u 
over 2 weken terug. Ik kan me voorstellen dat als iemand een paspoort nodig heeft omdat hij op 
zakenreis moet, voor zover er nog gevlogen wordt, hij toch een paspoort moet kunnen krijgen. Dat soort 
zaken. Die afweging wordt gemaakt, is gemaakt. Dat laat ik vooral aan de experts van de organisatie 
over.  
 

7b. Actualiteiten uit de commissie 
Geen opmerkingen. 
 

7c. Verbonden partijen 
Geen opmerkingen.  
 

8. Rondvraag en sluiting 
De voorzitter, om 20.19 uur: Hartelijk dank voor uw aanwezigheid. U heeft nog een hele avond voor u. 
Dat is anders dan gisterenavond, want die is nog niet afgelopen, die gaan we maandag voort zetten. Wel 
thuis.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Verslag opgesteld door Marianne Jansen, Lothassa Secretarie, met behulp van geluidsopname.  


